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مالیات در فوتبال جنبه تبلیغاتی دارد

فوتبال ایران از هیچ نظر شباهتی به فوتبال اروپا 
ندارد که بخواهیم آنها را با هم مقایسه کنیم. در اروپا 
به دلیل سیستم درست باشگاهداری و خصوصی 
بودن تیم ها همه چیــز روی اصول پیش می رود و 
بازیکنان هم طبق قانون موظف به پرداخت مالیات 
هستند. در اروپا اگر فوتبالیستی مالیات ندهد، حتی 
اگر مسی و رونالدو باشــد با جرایم سختی روبه رو 
می شود؛ چون قانونگذار جریمه سنگینی را برای 
فرار از مالیات در نظر گرفته است اما در فوتبال ایران 
اینطور نیســت و حداکثر مجازات برای پرداخت 
نکردن مالیات ممنوع الخروج بودن است. فوتبال 
ایران با معضل مالیات روبه رو است به این دلیل که 
باشگاه ها بستر مناســبی ندارند و وابسته به دولت 
یا صنعت یا نظامی هستند. در گذشته اینطور بود 
که مالیات بر درآمد فوتبالیست ها زیر سبیلی و با 
استفاده از لابی های فردی پرداخت نمی شد و کسی 
هم پیگیر آن نبود چون دولت های گذشته با تکیه 
بر درآمد نفت از دریافت مالیــات اظهار بی نیازی 
می کردند اماچند سال اســت که دولت به دریافت 
مالیات حســاس شــده و روی آن دست گذاشته 
است. مدیران باشــگاه ها هم موظفند از بیت المال 
دفاع کنند و افرادی هم که درآمدهای کلان دارند 
باید مالیات دارایی خود را بپردازند. درواقع جریمه 
پرداخت نکردن مالیات باید برای همه یکسان باشد 
و فرقی بین قشــرها در این مورد وجود ندارد. یکی 
از فاکتورهای مهم برای این که افراد در یک جامعه 
مالیات را با کمال میل پرداخت کنند وجود شفافیت 
اقتصادی اســت. شــفافیت لازمه هر دموکراسی 
است و تا زمانی که اقشــار پردرآمد از طرق لابی و 
ارتباطات فردی مالیات های خود را پرداخت نکنند 
بقیه مردم هم تمایلی بــه این کار ندارند. این بهانه 
در بین فوتبالیست ها که چون قراردادمان را کامل 
نگرفته ایــم، نباید مالیات بدهیم حرف درســتی 
نیست. مالیات در ایران بر درآمد است نه بر قرارداد. 
از آنجایی که اکثر پرداختی ها به فوتبالیست ها از 
جیب دولت صورت می گیــرد، دولت هم مالیات 
پرداختی ها را می خواهد نه مالیات قراردادی که در 
سازمان لیگ ثبت شده پس فوتبالیست ها هم مثل 
همه اقشار جامعه موظف به پرداخت مالیات خود 
هستند. ضمن این که هر مجازاتی که برای پرداخت 
نشــدن مالیات برای افراد مختلف در نظر گرفته 
می شود، همان هم باید برای ورزشکاران و ازجمله 
فوتبالیست ها اعمال شود و تبعیض بین افراد وجود 
نداشته باشد. البته مقدار مالیات دریافتی از فوتبال 
رقم کلانی نیست اما چون جنبه تبلیغاتی دارد اداره 
مالیات روی آن حساس است. این را هم باید اضافه 
کنم که مالیات فوتبالیســت ها برعهده خودشان 
است چون طبق قانون این مالیات، بر درآمد است 
که از افراد گرفته می شود و اگر باشگاه ها بخواهند 

مالیات بازیکنان خود را تقبل کنند، تخلف کرده اند.

ورزش جهان

اهدای جام لیبرتــادورس به تیم برزیلی| 
پس از این که تیم اتلتیکو ناسیونال کلمبیا، حریف 
چاپه  کوئنسه در فینال مسابقات جام لیبرتادورس 
خواســت این جام به صورت افتخاری به این تیم 
برزیلی داده شــود، کونمبول با این درخواســت 
موافقت کرد، روز گذشته جام قهرمانی سودآمریکانا 
توسط باشگاه سانتافه کلمبیا، قهرمان  سال گذشته 

این رقابت ها به باشگاه چاپه  کوئنسه ارسال شد.
تصویب قانون تعویــض چهارم| با تصویب 
اتحادیه فوتبال آلمان در صورت کشــیده شــدن 
بازی های جام حذفی مــردان و زنان آلمان به وقت 
اضافه، هر تیم مجاز به انجام تعویض چهارم در طول 
2 وقت 15 دقیقه ای اســت.  قانون تعویض چهارم 
در وقت های اضافه بازی های جام حذفی از مدت ها 
قبل در انتظار اجرایی شدن بود که سرانجام با نظر 

اتحادیه فوتبال آلمان این اتفاق رخ داد. 
درخواست کره شــمالی برای حضور در 
بازی های زمستانی| کره شــمالی چندین بار 
درخواست داده اســت ژاپن قانون منع ورود اتباع 
کره شمالی را موقتا برای ورزشکاران این کشور اجرا 
نکند تا ورزشکاران کره شمالی بتوانند در بازی های 
زمستانی آسیا 2٠1٧ شرکت کنند. این کشور قصد 
دارد در رشته های اسکیت سرعت مردان و اسکیت 
فیگور زنان ورزشــکارانی را به بازی های زمستانی 

بفرستد .
تلاش اینترنتی بــرای لغو یک کارت زرد| 
ادینسون کاوانی هفته گذشته پس از گلزنی برای 
پاری ســن ژرمن در دیدار برابر تیــم آنژه، به دلیل 
درآوردن پیراهنش و نشان دادن تی شرت خود که 
روی آن شعاری در حمایت از باشگاه چاپه کوئنسه 
نوشته شده بود، کارت زرد گرفت. پس از این بازی 
کمپینی در شــبکه های اجتماعی شکل گرفت 
که هدف آن تــلاش برای لغــو کارت زرد مهاجم 
اروگوئه ای PSG  بود، اما این کمپین به هدف خود 
نرســید. پاســکال گاریبیان، مدیر کمیته داوری 
فدراسیون فوتبال فرانســه در این خصوص اظهار 
داشت: »به نظر ما حرکت او زیبا بود، اما ما نمی توانیم 
به قوانین پشــت کنیم و صرفاً به خاطر رخ دادن 

چنین اتفاقی بدعتی جدید  بگذاریم«.

شهروند| حضور مسعود ســلطانی فر به عنوان وزیر 
ورزش و جوانان باعث شــد خیلی هــا در انتظار ایجاد 
تغییرات در این وزارتخانه باشند اما با گذشت نزدیک به 
دوماه از رأی اعتماد مجلس به سلطانی فر عملا هیچ عزل 
و نصبی در این وزارتخانه اتفاق نیفتاده است. عبدالحمید 
احمدی، معاون فرهنگی وزارت ورزش تغییر وزیر ورزش 
را به فال نیک می گیرد و امیدوار است این تغییرات مفید 
باشد. خبرنگار »شهروند« با احمدی درباره مسائل روز 
وزارت ورزش و جوانــان و برخی تصمیمات وزیر جدید 
صحبت هایی انجــام داده که ماحصــل آن را در ادامه 

می خوانید:   
  شاید یکی از مطالبات عموم مردم و ورزشی ها بعد 
از حضور سلطانی فر، تغییراتی بود که باید در برخی 
فدراسیون ها و پست های مهم داده می شد. اما عملا 
اتفاقی در این زمینه رخ نداده اســت. قرار نیست 

تغییری رخ بدهد؟
برنامه ها پیگیری می شــود و مشغول بررسی شرایط 
هســتیم. نکته خاصی در ایــن زمینه وجــود ندارد، 
سلطانی فر درحال بررسی شرایط است و اگر تشخیص 
بدهد، تغییرات را اعمال خواهد کرد و در غیراین صورت 
تغییری نداریم. این موضوع را باید وزیر ورزش درباره اش 

به اظهارنظر بپردازد.
  اما شایعه تغییر در وزارتخانه زیاد است...

من اطلاعــی در این خصوص ندارم. این مســائل به 
تشخیص وزیر بستگی دارد، این که تصمیمی گرفته شده 
یا نه را اطلاع ندارم و با من هــم صحبتی در این زمینه 

نشده است.
  به طور کلی حضور سلطانی فر به عنوان وزیر ورزش 
به جای محمود گودرزی چه تاثیراتی روی روند کار 

وزارتخانه گذاشته است؟
هردو عزیزی که نام شان برده شد، جزو زحمتکشان 
هســتند. به هرحال تصمیم بر تغییر بــوده و امیدوارم 
سلطانی فر نیز بتواند برای ورزش کشور قدم های بزرگی 
بردارد. اعتقاد شخصی ام بر این است که او فردی ورزشی 
است که می تواند کمک های شایانی به این حوزه انجام 

دهد.
  یکی از مسائلی که وزیر ورزش نیز دراین باره نظر 
مثبتی داشته، حضور بانوان در ورزشگاه ها است. 
این مسأله بالاخره با حضور سلطانی فر حل می شود؟

ما از گذشته تاکنون اقداماتی دراین باره انجام داده ایم و 
بهتر است تا زمانی که به نتیجه نرسیده، اظهارنظری انجام 

ندهیم. به موقع در این خصوص صحبت می کنیم.
   جوایز مدال آوران المپیکــی و پارالمپیکی هم 
درخواست بســیاری از این ورزشکاران بود، هنوز 

تصمیم قطعی در این زمینه گرفته نشده؟
ما منتظر بودیم محرم و صفر تمام شود. ظرف روزهای 
آینده پس از هماهنگی  با برنامه های رئیس جمهوری 
مراســمی برگزار می شــود و جوایز ورزشــکاران اهدا 
می شــود. من اطمینان دارم که امســال حتما برگزار 

خواهد شد.
  موضوع مهم دیگری کــه وزارت ورزش را درگیر 
کرد، نامه ای بود که ســلطانی فر به فیبا نوشت و 
درخواست کرد مجوز حضور بانوان بسکتبالیست 

ایرانی در مسابقات بین المللی صادر شود. چقدر به 
حل شدن این مشکل امیدوار هستید؟

موضوع بسکتبال بانوان و نامه وزیر یکی از چالش هایی 
است که وجود دارد، بسکتبال بانوان مشکلاتی دارد و فیبا 
به دلیل این که پوشش آنها را نپذیرفته، محدودیت ایجاد 
کرده است. این موضوع باید با پیگیری و رایزنی حل شود 
و امیدواریم حل شود. سلطانی فر نامه زد تا درخواست از 
سوی بالاترین مقام به اطلاع فدراسیون جهانی بسکتبال 

برسد.
  ولی فیبا فرصت دو ســاله ای به ایران داده بود 
که به پایان رســیده، این تلاش ها با توجه به پایان 

فرصت مان، فایده ای هم خواهد داشت؟
 IOC این موضوع بایــد بالاخره حل شــود، رویکرد
)کمیته بین المللی المپیک( در این زمینه مثبت است 
و بازی های المپیک و پارالمپیــک بانوانی با حجاب و 
ارزش های فرهنگی شــرکت کردند. وقتی این شرایط 
فراهم شده است طبعا فدراسیون بین المللی هم ناگزیر 
است به این ســمت برود که حجاب را قبول کند. این 
موضوع باید از ســوی وزارت ورزش پیگیری شود تا به 

نتیجه خوبی برسیم.
  حضور ورزشکاران در فضای مجازی نیز در این 
ماه ها باعث ایجاد حاشیه های متعددی شده است، 
شــایعاتی درباره منع ورزشــکاران از حضور در 
شبکه های اجتماعی نیز شنیده می شود. آیا این 

مسأله صحت دارد؟
خیر، شــایعه اســت. البته در فضای مجــازی باید 
مراقبت های لازم از ســوی ورزشــکاران انجام شــود، 
 ملاحظــات فرهنگی و امنیتی هم حتمــا باید در نظر 

گرفته شود.

گفت وگوی »شهروند« با عبدالحمید احمدی، معاون فرهنگی وزارت ورزش و جوانان

ورزشکاران از حضور در فضای مجازی منع نمی شوند
  جوایز المپیکی ها تا پایان  سال اهدا می شود         آنقدر پیگیر می شویم تا موضوع حجاب بانوان بسکتبال حل شود         درباره حضور بانوان در ورزشگاه ها فعلا حرفی نداریم
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کیوسک

چرا همیشه من؟

روزنامه انگلیسی میرر پرده از مشکل جدیدی که 
برای ژوزه مورینیو پیش آمده برداشته است و نوشته 
باز هم آقای خاص بــا یک اتفاق دیگر در صدر اخبار 
قرار گرفته. ظاهراً مورینیو هم مشکل فرار از مالیاتی 
دارد. این روزنامــه ازجمله جالب ماریو بالوتلی برای 

مورینیو استفاده کرده: »چرا همیشه من؟«

مثلث قهرمانی

روزنامــه اکیــپ فرانســه روز گذشــته جدول 
لوشــامپیونه را روی جلد برده و پاری ســن ژرمن، 
المپیک لیون و نانت را به عنوان مثلث قهرمانی در این 
فصل معرفی کرده است. این روزنامه شانس قهرمانی 
هر تیم را بررسی و هیجان مسابقات را بالا توصیف 

کرده است.

شایعه روز

 پیشنهاد چینی
 برای ستاره پرسپولیس

محمد انصاری مدافع 
جوان پرسپولیس طی 
یکی، دو ســال گذشته 
به پدیده این تیم تبدیل 
شد و توانســت علاوه 
بر بازی هــای خوب در 
ترکیب سرخپوشان نظر 

مساعد کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی را هم 
جلب کند. حالا شنیده می شود به دلیل نمایش های 
خوبش پیشنهاد فوق العاده ای از یک تیم آسیایی 
دریافت کرده است. ماجرا از این قرار است که یک 
باشگاه چینی به صورت جدی پیگیر جذب محمد 
انصاری است تا برای فصل جدید فوتبال این کشور 
تقویت شود. شــایعه دریافت پیشنهاد به محمد 
انصاری از باشگاه چینی تقریباً از یک ماه پیش بر سر 
زبان ها افتاد که در ابتدا با واکنش دو پهلوی مدیران 
پرسپولیس روبه رو شد اما حالا با گذشت مدت زمان 
کوتاهی خبر می رسد این پیشنهاد وسوسه کننده 
واقعیت دارد. فروش انصاری می تواند سود زیادی 
نصیب پرسپولیس کند که این روزها با مشکلات 
مالی زیادی دســت و پنجه نرم می کند. از ســوی 
دیگر انصاری جزو بازیکنان کلیدی برانکو در ترکیب 
اصلی پرسپولیس محسوب می شود و قطعاً برانکو 

تمایلی به از دست دادن او ندارد.
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شهروند| با وجود گذشــت چند ماه از المپیک 
فدراسیون وزنه برداری در حل اختلاف میان سرمربی 
تیم ملی و دارنده مدال طلای المپیک 2٠16 نه تنها 
ناتوان بوده، بلکه آتش این اختلافات شعله ورتر از قبل 
هم شده است. کیانوش رستمی که بدون مربی خود را 

برای حضور در المپیک آماده کرد و نتیجه هم 
گرفت، همچنان حاضر نیست زیر نظر سجاد 
انوشیروانی کار کند و فدراسیون نیز به دلیل 
حفظ این قهرمان تا این جا برخوردی جدی 

با این موضوع نداشته است. از سوی دیگر 
ســرمربی تیم ملی وزنه برداری 

اخیرا در مصاحبه هایی آتشین 
علیه رســتمی اعلام کرده 
که با این شــرایط حاضر به 
ادامه کار نیســت. محمد 
پرافتخارترین  نصیری، 
وزنه بــردار ایرانــی که 
اخیرا مدال خــود را به 
موزه IOC تقدیم کرد، 
به این موضوع واکنش 
نشان داده است: »قبل 
از المپیک هر کاری انجام 

می دادند ممکن بود ناراحتی ایجاد 

کند. رستمی هم باید با مرادی صحبت کند تا موضوع 
را حل وفصل کنند. اگر این قانون باشد که هر کسی 
برای خودش کار کند، پس فدراسیون برای چه چیزی 
ایجاد شده است؟ فدراسیون یک نفر را به عنوان مربی 
گذاشته و بقیه باید زیر نظر او کار کنند. این که ناراحتی 
بین مربی و شاگرد به وجود آمده است، نگران کننده 
بوده و باید حواســمان را جمع کنیم. این که اگر 
من قهرمان شدم، دیگر بگویم خودم به همه چیز 
آگاهم، نمی شود و نباید این طور باشد.« حال باید 
دید که علی مرادی بعد از چالش های فراوانی که 
بعد از المپیک پشت سر گذاشته، برای 
حل مشــکل بین کیانوش رستمی 
و سجاد انوشــیروانی چه تدبیری 
به خــرج خواهــد داد. رئیس 
وزنه بــرداری  فدراســیون 
قبل از المپیک سعی کرد 
حاشــیه زیادی را ایجاد 
نکند اما شــاید زمان 
رســیده شخص  آن 
اول وزنه برداری ایران 
وزنه بــردار ملی پوش 
را مجبور بــه حضور در 

اردوهای تیم ملی کند. 

شــهروند| حضور با رباط پاره در المپیک ریو و 
کســب مدال برنز در این مسابقات از کیمیا علیزاده 
یک چهره محبوب ساخته اســت. بانوی تاریخ ساز 
ایرانی که موفق شد با شایستگی رتبه سوم المپیک را 
کسب کند، بعد از بازگشت به ایران، پای خود را به تیغ 

جراحان سپرد و رباطش را عمل کرد تا بتواند 
با قدرت بیشتر به تکواندو بازگردد. کیمیا 
علیزاده روز گذشته و پس از حدود یکماه 
کارهای درمانی خود را زیر نظر فیزیوتراپ 

آغاز کــرد، او درباره بازگشــت به 
تکوانــدو پــس از مصدومیت 

شدیدش گفت: »خدارا شکر 
همه چیــز روال طبیعی 
خودش را دارد، عجله ای 
برای بازگشت ندارم و 
می خواهم در آرامش، 
روند درمانــی ام را 
کنم«  پیگیــری 
درباره  علیــزاده 
حضور  احتمال 
مســابقات  در 
جهانــی  ســال 

داشت:   اظهار   2٠1٧

»تلاش می کنم و به امید خدا این امر با تمرینات استاد 
کمرانی محقق می شود چرا که من به تمرینات ایشان 
ایمان دارم. البته حضــور در ترکیب جهانی را برای 
من کنار نگذاشته اند! ابتدا باید به مرز آمادگی برسم 
و سپس در پیکارهای انتخابی تیم ملی مجوز حضور 
در مسابقات جهانی را به دست آورم«. او درباره رنگ 
مدالش در مسابقات آینده عنوان کرد: »پس از این که 
توانســتم در ترکیب تیم ملی قرار بگیرم، مطمئن 
باشــید رنگ مدال جهانی ام را ارتقا می دهم و تمام 
تلاشــم را می کنم تا به فینــال وزن 62- 
کیلوگرم جهانی راه پیدا کنم«. بازگشت 
ستاره تکواندوی ایران به میادین قطعا 
خبر خوبی برای هواداران این رشــته 
است، علیزاده یک مدال برنز المپیک را 
در کارنامه دارد، او انگیزه کافی را برای 
کسب مدال و افتخارات پرشمار در 
تکواندوی بانوان دارد، شاید کیمیا 
یک هادی ســاعی دیگــر برای 
تکواندوی ایران باشد، ساعی هم 
در سیدنی برنز گرفت ولی با 
انگیزه ای که از این مسابقات 
کسب کرد، مدال خود را در 

سیدنی و آتن به طلا تبدیل کرد.

شکست الاهلی با جباری 
در هفته نهم رقابت های لیگ ســتارگان قطر، 
الاهلی در ورزشــگاه خانگی خود میزبان الجیش 
صدرنشــین لیگ بود و با یک گل مغلوب شد. در 
این بازی مجتبی جباری از دقیقه 52 وارد میدان 
شــد و 38 دقیقه در ترکیب تیمش حضور داشت. 
او بعد از گذراندن دوران مصدومیتش هنوز شرایط 
9٠ دقیقه بازی کردن را ندارد. الاهلی با این باخت 9 

امتیازی و در رده هشتم باقی ماند.

ادامه درخشش طیبی در غیرت
تیم فوتسال غیرت در هفته اول لیگ قزاقستان 
مقابل ازدو شور قرار گرفت که در پایان به پیروزی 
پــرگل 12 بر یک دســت یافت. حســین طیبی 
ملی پوش فوتسال ایران که در تیم غیرت به میدان 
می رود، در این دیدار درخشید و 3 گل به ثمر رساند 
و یک پاس گل هم داد. طیبــی در هفته جاری به 
ایران می آید تا برای دیدار دوستانه تیم ملی مقابل 

روسیه حاضر شود.

مصدومیت پولادی جدی نیست
مصدومیــت مهرداد پــولادی بازیکــن ایرانی 
تیم الشــحانیه، مشــکلی جدی نیســت. بعد از 
مصدومیتــی کــه در جریان هفته ششــم لیگ 
ســتارگان قطر برای پــولادی پیش آمــد، کادر 
 فنــی این تیم بــا معضلی جــدی روبه رو شــد، 
پیش بینی های اولیه دربــاره مصدومیت پولادی 
دوری طولانی مدت این مهــره کلیدی از ترکیب 
اصلی الشحانیه بود اما بعد از آزمایشات و تست های 
پزشکی این نگرانی ها برطرف و اعلام شد پولادی 
تنها یــک جلســه نمی تواند تیمــش را در لیگ 

ستارگان همراهی کند.

آنسوی مرز

شهروند| روز دوم رقابت هــای جام جهانی موی تای هرچند با 
یک مدال همراه بود اما سرانجام به یک جنجال بزرگ در ورزش 
کشور تبدیل شــد. هنوز دقایقی از مراسم اهدای مدال به سعیده 
غفاری نماینده وزن 6٠- کیلوگرم ایران نگذشــته بود که تصاویر 
حضــور او در کنار ورزشــکاری از رژیم صهیونیســتی در فضای 

مجازی دست به دست شد.
ماجرا چه بود؟

سعیده غفاری در روز دوم این مسابقات از سد حریف اوکراینی 
گذشت و به »آنبل« ورزشکار کشــور روسیه باخت تا سوم شود، 
در آن ســوی جدول نماینده رژیم صهیونیستی در فینال با غلبه 
بر ورزشکار فرانسه موفق شــد قهرمانی این مسابقات را به دست 
آورد. همین موضوع سبب شد تا غفاری مجبور شود روی سکویی 

بایســتد که یک ورزشــکار از رژیم صهیونیســتی در آن حضور 
داشت؛ هرچند که گفته می شود حسین عابدی مدیر تیم ملی هم 

در سالن حضور داشته و واکنشی به این ماجرا نشان نداده است.
استعفای سرپرست تیم ملی

یک روز پس از این اتفاق، فدراسیون ورزش های رزمی با اعلام 
عذرخواهی، در بیانیه ای نوشــت: »ضمن تاکید موکد بر عدم به 
رسمیت شناختن رژیم سفاك صهیونیســتي و پیروي بي چون 
 و چرا از سیاســت هاي نظــام مقدس جمهوري اســلامي ضمن 
عذر خواهي مجدد تاکید می کنیم که مسأله فوق صرفا محصول 
یک خطاي انساني غیر عمدي بوده و فدراسیون ورزش هاي رزمي 
درحال بررســي دقیق تر موضوع  جهت برخورد جدی و غیرقابل 
اغماض با مســئولان ذیربط و خطاکار اســت«. واکنش ها به این 
اتفاق درنهایت به اســتعفای سرپرســت تیم ملی ختم شد، روز 
گذشته حسین عابدی سرپرست تیم ملی موی تای رسما استعفای 
خود را اعلام و رئیس فدراســیون هم با این استعفا موافقت کرد. 
رشیدی رئیس فدراسیون ورزش های رزمی پس از قبول استعفای 
عابدی گفت: »گفته بودم که در این مورد با کسی شوخی نداریم. 

اولویت ما احترام به ارزش های نظام مقدس جمهوری اســلامی 
است و با هرکس بخواهد در این مورد با اهمال کاری خود مشکل 
ایجاد کنــد برخورد خواهیــم کرد. بر همین اســاس هم ضمن 
احترام به افکار عمومی و عذرخواهی رســمی از ملت شهید پرور 
 ایران اســلامی و مقام معظم رهبری، با استعفای سرپرست تیم 

موافقت شد«.

نصیری:  آقای رستمی! باید زیرنظر مربی کار کنی

حمله اسطوره وزنه برداری به قهرمان المپیک
روزهای دور از خانه علیزاده به پایان رسید

بازگشت »کیمیا«ی تکواندو

شــهروند| تخلف مالیاتی یکی از مواردی بوده که در ســال های اخیر 
ستاره های فوتبال را شــدیدا تحت تأثیر خود قرار داده و حتی آنها را تا خطر 
حبس پیش برده است. این بار هم رســانه های اروپایی از راز جدیدی درباره 

برخی از بازیکنان و مربیان پرده برداشته اند. 
پنهان کاری 150 میلیون یورویی!

روز گذشته 12 نشریه اروپایی اعلام کرده اند که تا 3 هفته آینده جزییاتی از 
فساد گسترده مالیاتی در میان ستاره های فوتبال اروپا را فاش می کنند. البته 
در همان گزارش اولیه به برخی موارد اشاره شده که شاید مهم ترین آنها فرار 
مالیاتی کریستیانو رونالدو، ســتاره رئال مادرید در میان سال های 2٠٠9 تا 
2٠14 می باشد. براساس اسنادی که از ســوی هفته نامه »اشپیگل« آلمان 
منتشر شده، رونالدو مبلغ 15٠ میلیون یورو را در پناهگاه های مالیاتی سوییس 
و جزیره بریتیش ویرجین پنهان کرده تا بدین ترتیب از زیر بار این مالیات بیرون 
برود. گفته می شود برای این مبلغ ستاره پرتغالی تنها 5.6 میلیون یورو مالیات 
پرداخت کرده که نزدیک به 4 درصد می باشد. خورخه مندس، مدیربرنامه های 
رونالدو در این پرونده نقش اصلی را ایفا می کند و به نوشته روزنامه های اروپایی، 
به ستاره رئال مادرید کمک کرده تا طی 5 سال پنهان کاری مالیاتی انجام دهد. با 
این حال مندز این اتهامات را بی اساس خوانده، درحالی که حتی وکلای رونالدو 
نیز رسما اعلام کرده اند که اداره مالیات اسپانیا درحال بررسی حساب های مالی 

این ستاره پرتغالی است. 
مورینیو و اوزیل، دیگر متهمان

علاوه بر رونالدو در گزارش رسانه های اروپایی به نام ژوزه مورینیو و مسعود 

اوزیل نیز اشاره شده است که هر کدام در مقطعی سابقه حضور در رئال مادرید 
را داشته اند. البته نام های دیگری هم قطعا در این پرونده مطرح خواهند شد که 
اداره مالیات اسپانیا درحال بررسی پرونده آنهاست. براساس ادعای موسسه 
همکاری تحقیقاتی اروپایی )EIC( مورینیو نیز با مشورت مندز، 12 میلیون از 
درآمد خود را در پناهگاه های مالیاتی سوییسی پنهان کرده و این موضوعی 
بوده که توسط مقامات مالیاتی اسپانیا مورد حسابرسی قرار گرفته و منجر به 
پرداخت 4.4 میلیون یورو به علاوه جریمه های در نظر گرفته شــده است. از 
سوی دیگر »اشپیگل« در گزارشی فاش کرده که مسعود اوزیل، بازیکن فعلی 
آرســنال در زمان حضورش در اسپانیا از پرداخت مبلغ 2.8 میلیون یورو فرار 
کرده و یکی از متهمان این پرونده محســوب می شود. او همچنین متهم به 
این است که اطلاعات مالی مربوط به شرکت خودش یعنی »شرکت بازاریابی 

اوزیل« را در اختیار مقامات مالیاتی اسپانیا قرار نداده است. 
پای ایتالیایی ها هم وسط آمد

در شرایطی که بیشــتر گزارش روزنامه های اروپایی به بازیکنان حاضر در 
فوتبال اسپانیا مربوط می شود، همچنین مجله ایتالیایی »اسپرسو« مدعی شد 
که 6 باشگاه مطرح ایتالیایی یعنی یوونتوس، اینتر، میلان، رم، ناپولی و تورینو 
نیز مرتکب تخلفات مالیاتی شده اند و بعد از نهایی شدن جزییات این پرونده 
با آنها برخورد می شود. در گذشته شــاید یکی از مطرح ترین افرادی که برای 
مالیات به دردسر افتاد،  اولی هوینس، مدیر باشگاه بایرن مونیخ بود که به 5 سال 
زندان محکوم شد. شاید این سرنوشت در انتظار خیلی از باشگاه های ایتالیایی 

و اسپانیایی هم باشد. 

جنجال حضور در کنار نماینده  صهیونیست ها
    فدراسیون عذرخواهی کرد، سرپرست تیم ملی 

موی تای استعفا داد

ستاره های فوتبال به دلیل فرار مالیاتی دادگاهی می شوند

 رسوایی رونالدو، مورینیو 
و 6 باشگاه ایتالیایی


